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Oulujoki-Opiston kurssimaksuja on viimeksi tarkastettu vuonna 2022. 
Opiston kustannukset ovat nousseet kahden vuoden aikana niin 
tilavuokrien, palkkojen kuin kilometrikorvaustenkin muodossa. Tämän 
lisäksi valtionsosuuspohjainen rahoitus on pienentynyt, ja kunnan 
säästötavoitteetkin luovat omat haasteensa Opiston toiminnalle. Tästä 
normaalista ja koko yhteiskuntaa läpileikkaavasta kehityksestä johtuen 
Opiston kurssimaksuja ei ole hyvä jättää sijoilleen liian pitkäksi aikaa.   
 
Oulujoki-Opiston neuvottelukunta ei kannattanut kurssimaksujen nostoa 
kevään 2024 ensimmäisessä kokouksessa, jotta Oulujoki-Opiston kurssit 
säilyisivät kaikkien saavutettavissa ja muodostaisivat jatkossakin osan 
kunnan peruspalveluista. Kurssimaksujen maltillinen ja muuhun 
kehitykseen sidottu maksujen korotus on kuitenkin perusteltua, jotta 
Opiston palvelut voidaan säilyttää monimuotoisina. Taiteen perusopetus 
kattaa Muhoksella huomattavan osan lasten ja nuorten harrastuskentästä, 
ja TPO:n puolella kurssihinnat ovat jo muutoinkin korkeammat kuin muiden 
kurssien hintataso on. Tämän vuoksi tämän kertainen korotus ei koske 
taiteen perusopetuksen alaisia kursseja.  
 
Oulujoki-Opiston vt. rehtori ehdottaa, että lukuvuodelle 2024-2025 vapaana 
sivistystyönä järjestettävien kurssien hintaa nostetaan kauttaaltaan 5 %. 
Korotus on maltillinen kustannusten nousuun nähden, joten sen ei odoteta 
vaikuttavan suuresti kursseille ilmoittautumisaktiivisuuteen. Korotus toisi 
arviolta noin 5 000 € lisätuoton per vuosi kurssimaksujen muodossa.  
 
Kurssimaksuhinnasto nykyisillä ja korotetuilla hinnoilla liitteenä. 
 

Esittelijä sivistys- ja hyvinvointipalveluiden toimialajohtaja Juha Valta 
 

Päätösesitys Opetus- ja kasvatuslautakunta hyväksyy esityksen vapaan sivistystyön 
kurssimaksujen korotuksesta 5 %:lla 1.8.2024 alkaen. 
 

Päätös Opetus- ja kasvatuslautakunta hyväksyi toimialajohtajan esityksen 
yksimielisesti. 


